
 

 

Portefeuillehoudersoverleg VVRE van de Westfriese gemeenten 

Het portefeuillehoudersoverleg is geformaliseerd overleg tussen bestuurders van de Westfriese colleges met het 

doel tot uitwisseling van standpunten te komen en daarmee afstemming te bewerkstelligen op de diverse 

beleidsterreinen. In het portefeuillehoudersoverleg is geen sprake van formele besluitvorming. Het overleg kan 

leiden tot adviezen aan de afzonderlijke colleges van burgemeester en wethouders over regionale 

aangelegenheden, die ter zake besluiten kunnen nemen. Binnen de gemeenten gelden de normale 

besluitvormingsprocedures en regels voor openbaarheid.  

 

03. Conceptverslag pho VVRE 4 juli 2019 

Aanwezig: dhr. S. Bashara (voorzitter, Hoorn), dhr. G. Besseling en dhr. J. Broeders (Drechterland), 

dhr. B. Tap en mw. M. van der Ven (Hoorn), mw. C. van de Pol (Koggenland), mw. E. Heutink en dhr. E. Struijlaart 

(Enkhuizen), mw. A. van Langen en dhr. H. Nederpelt (Medemblik), dhr. B. Beemster (Opmeer), dhr. B. Nootebos 

(Stede Broec), dhr. T. de Smidt en mw. D. Smink (secretariaat) 

Tevens aanwezig: bij agendapunt 4 dhr. T. Kerdijk  en D. Schoppink(Druktemaker), D. Tukker (Gamedia) en  mw. 

M. van Leeuwen (Hoorn), bij agendapunt 4 en 5 dhr. J. van Putten (Hoorn), mw. J. Arjaans (SED-gemeenten) en 

mw. A. Jellema (Medemblik), bij agendapunt 7 dhr. M. Bartels (Hoorn, gemeentelijk archeoloog), mw. M. de Vries 

en mw. I. Ersintepe (Medemblik), bij agendapunt 8 dhr. M. Klarenbeek (Hoorn) en bij agendapunt 9 mw. O. Rasch 

(Programmamanager RES), mw. C. Bakker (Hoorn) en dhr. E. Bakker (Liander)  

Verhinderd: dhr. A. Kalthoff (Opmeer) en dhr. N. Slagter (Stede Broec) 

 

Agenda/Organisatie 

1. Inloop 

 

2. Opening 

De voorzitter opent de vergadering.  

 

3. Verslag vorige vergadering 

Stukken:  

3 Conceptverslag VVRE 6 juni 2019 

Voorstel: vaststellen van het verslag. 

 Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

  

Ruimtelijke Ontwikkeling                                   dossierhouders Nootebos, Van Langen en Tap 

7. 

 

Archeologie Westfriesland 

 Op 9 maart 2017 is er in de Raad van Medemblik een amendement “Opsteller programma van eisen en 

uitvoerder niet hetzelfde” ingediend. Hierna is op 26 april 2018 een motie “Meer transparantie en grip raad op 

Gemeenschappelijke Regeling Archeologie Westfriese gemeenten” ingediend. De andere aangesloten 

gemeenten van deze Gemeenschappelijke Regeling Archeologie West-Friesland dienen hun visie te geven op 

het amendement en de motie. Daarom verzoekt de raad van de Gemeente Medemblik deze kwestie voor te 

leggen tijdens de bijeenkomst van de VVRE op 4 juli aanstaande. 

 Stukken: 

7a Voorstel Archeologie Westfriesland 

7b Amendement opsteller programma van eisen en uitvoerder niet hetzelfde 

7c Bijlage overzicht archeologisch veldwerk uitgevoerd in 2018 Medemblik 

7d Memo Ontstaan en taken archeologie WF 

 7e Motie meer transparantie en grip raad op GR Archeologie WF 

 

> Voorstel: Bespreken of functiescheiding opdrachtnemer en opdrachtgever bij Archeologie  

   West-Friesland wenselijk is 

 Opmerkingen: 

-  Binnen het college van Medemblik heeft wethouder Nederpelt dit dossier overgenomen van wethouder Van  

 Langen. Dhr. Nederpelt geeft een toelichting. 

-  De voorzitter maakt melding van enig ongemak bij dit onderwerp. Het is de vraag of VVRE wel het gremium 

 is om dit te bespreken. Op verzoek van Medemblik is het onderwerp toch geagendeerd. 

-  Desgevraagd zet dhr. Bartels uiteen hoe een en ander nu geregeld is en de werkwijze van archeologie in 

 Westfriesland. Er wordt gewerkt aan de hand van een ‘waardekaart’  en met quickscans. Hij merkt op dat 



 

 

 kosten voor archeologie vaak onvoldoende vooraf in beeld zijn bij ontwikkelaars. De controle op de 

 werkzaamheden vindt plaats langs verschillende wegen, zoals bestuurlijk Westfriesland, Rijksinspectie, etc. 

 Er is als het ware ‘weinig bewegingsruimte om het verkeerd te doen’ 

- De voorzitter concludeert dat de bestuurders van de overige gemeenten geen behoefte hebben om nader 

 onderzoek te doen om archeologie in Westfriesland anders dan nu te organiseren. Wel wordt de suggestie 

 gedaan om in de communicatie naar afnemers nog nadrukkelijker informatie te verstrekken over de wijze 

 waarop archeologie Westfriesland wordt gecontroleerd. Hij stelt voor het onderwerp hiermee af te doen in 

 dit portefeuillehoudersoverleg. 

- Dhr. Nederpelt en mw. Van Langen geven aan de reactie van de overige bestuurders als teleurstellend te 

 ervaren. Opgemerkt wordt nog dat er veel gemeenschapsgeld mee gemoeid is.    

 

 


